
Protokoll för styrelsemöte för Svenska HEMA-förbundet 2023-02-17

Närvarande via röstsamtal

Mattias, Muhammad, Konstancija, Jakob

1. Muhammad förklarade mötet öppnat.

2. Till ordförande för mötet valdes Muhammad.

3. Till sekreterare för mötet valdes Jakob.

4. Till justerare för mötesprotokollet valdes Konstancija.

5. Dagordningen för mötet fastställdes.

6. Protokollet från föregående möte föredrogs av Muhammad.

7. Bidragsmodellerna

Mallen för domar- och instruktörsträff är i princip klar. Akademisk HEMA har en del
arbete kvar. Samtliga arbeten med referensdokumenten måste vara klara tills fredag
kommande vecka.

Alla dokument rörande bidragsmodellen ligger under pågående projekt. Vi går in och
läser och kommenterar varandras.

Diskussion om ansökningsformuläret görs.
Vi provar formuläret innan det publiceras offentligt. Muhammad ber en klubbkompis
skicka in en exempelansökan för att testa. Målet är ett Google Forms-dokument för
ansökan av bidrag med tillhörande beskrivande texter och ramar för respektive aktivitet.

8. Årsmötet 2023

Muhammad ska delegera arbete inför årsmötet. Årsberättelsen är i princip klar. Det som
är kvar är ekonomisk berättelse och bokslut.
Styrelsen beslutade att Mattias kollar på årsbokslut, ekonomisk berättelse, budgetförslag
2023.
Verksamhetsplan ska skrivas inför det nya året, Jakob & Konstancija kollar.
Muhammad gör dagordningen.



9. Genomgång av att göra-lista

10. Övriga frågor

A. På årsmötet vill Muhammad ta upp frågan om att göra dokumentär om
HEMA. Om HEMA Sverige senaste 15 år, hur det påverkat resten av
världen. Vi saknar exponering idag och vi behöver synas mer.
Stora temat för året är positiv exponering av HEMA. Spektakulärt,
gemytlig, locka dem som inte är så insatta. Exempel från Umeå som
lyckats bra med exponering i stadskärnan.

B. Ta upp frågor om skador och hjärnskakningar på årsmötet och även i
framtida styrelsemötet.
Vi hade en diskussion om forskning inom andra sporter (Kendo,
Amerikansk fotboll, sportfäktning), nackträning. Målet är en arbetsgrupp
som får sätta tänderna i frågan. Om vi lyckas med exponering behöver vi i
nästa steg ha god information om skador och skadeförebyggande i
klubbarna. Vi vill ha så fri väg fram som möjligt i att lära sig fäktas,
samtidigt vill vi inte bli skadade. Finns det zoner där skaderisken är
högre? Exempelvis första 6 månaderna.

11. Datum för nästa möte

Nästa möte kommer att hållas 2020-02-24 kl 18 och kommer äga rum på Discord.

12. Muhammad förklarade mötet avslutat.

…………………………………..
Ordförande Muhammad Dabo

…………………………….. ……………………………..
Sekreterare Jakob Hedbom Justerare Konstancija Kisonaite

konstancia.kisonaite@gmail.com
Signature


